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1. Pitanje postavljeno Agenciji za državnu službu BiH: „Koliko je radnika primljeno 

2010., a primaju se i danas, 2011. godine?” 

2. Pitanje postavljeno Upravi za neizravno oporezivanje BiH: “Na graničnom prijelazu 

Užljebić već petu je godinu uskladišteno oko 50 rabljenih, osobnih motornih vozila i 

jedno teretno motorno vozilo - šleper. U godini oduzimanja sva vozila imala su 

vrijednost oko 450 tisuća maraka, da bi poslije nekoliko godina stajanja, naravno na 

otvorenom, i upropaštavanja njihova vrijednost bila 10 puta umanjena i sada iznosi 45 

tisuća maraka. Podsjetit ću na informaciju da će sva ta vozila ići na reciklažu. Dobio 

sam izvješće, te 2009. godine, da je oko 2.000 vozila po raznim terenskim dijelovima 

BiH uskladišteno i nikada, još nikada nisam dobio informaciju koju sam tražio o tome 

kada će ona ići na licitaciju i hoće li proračun BiH imati ikakvu korist od toga? Zato 

ponavljam isto zastupničko pitanje i tražim odgovor - što će netko uraditi u ovoj 

zemlji za ono što je već sudskim presudama dokazano da se radilo o kriminalu, pa 

hoće li ikada biti raspisan tender? Hoće li se to prodati? Ako ne može, može li se 

pokloniti humanitarnim organizacijama, bolnicama, bilo kojim ustanovama, ali da ova 

imovina više ne propada?” 
 


